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Context   
Naar aanleiding van de beantwoording van de op 5 december 2023 door dhr. Hazenoot 
van de fractie BBB gestelde bestuursvragen over teeltvrije zones heeft dhr. Roorda van 
de fractie ChristenUnie-SGP op 13 december 2023 per e-mail een aanvullende vraag 
gesteld: 
 
“Dank voor deze verhelderende antwoorden op de vragen van de heer Hazenoot. Naar 
aanleiding hiervan heb ik nog wel een vraag. 
 

Vraag 1 
Gesteld wordt dat de bufferstrook even breed of breder kan zijn dan de teeltvrije zone. 
Welke mogelijkheden ziet het college met betrekking tot samenwerking met de NVWA, 
met als doel: 

1. Een doelmatige inzet van mensen en middelen van zowel het hoogheemraadschap als de 

NVWA. 

2. Een beperking van de (administratieve) last voor de normadressaten.” 

 
Antwoord 1 
De doelmatige inzet van mensen en middelen bij de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit (NVWA) is geen keuze van Rijnland. De NVWA bepaalt als onafhankelijke 
overheidsorganisatie, deze inzet immers zelf. Voor wat betreft Rijnland bestaat er al 
jaren een samenwerkingsstructuur met de NVWA. Die zal de komende jaren niet 
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wijzigen. Omdat de regelgeving voor bufferstroken en de teeltvrije zone nog een 
harmonisatieslag ingaan (naar verwachting gereed medio 2026) zal hierbij ook de inzet 
van mensen en middelen voor waterschappen en de NVWA nader worden bekeken. Of 
een intensivering van de inzet op samenwerken met de NVWA dan gewenst is, zal te 
zijner tijd een keuze zijn voor het Rijnlandse bestuur en management. 
 
De administratieve last voor ondernemers is vastgelegd in de wetgeving, waarvoor de 
NVWA het bevoegde gezag is. Rijnland heeft hier dus geen invloed op. Voor zover bekend 
is de administratieve last v.w.b. bufferstroken gebaseerd op de meststoffenboekhouding 
die ondernemers ook al sinds jaren bijhouden. Daarin komt met de komst van die regels 
rond bufferstroken dus geen verandering. 
 


